
Hadsten Bridgeklub

Generalforsamling den 29. april 2A24 kl 18.00

Referat

Deltageret ST klubmedlemmer og 1 kursister

Dagsorden:

1. Valg af dirigent og referent.
2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år.
3. Godkendelse af det reviderede regnskab.
4. Godkendelse af budget.
5. Fastsættelse af kontingent.
6. Indkomne forslag. Vedtægtsændring.
7. Yalgaf formand fiige årJ,
B. Valg af kasserer [ulige årJ.
9. Valg af sekretær [ulige årJ.
10. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer fiige/ulige år).
11. Valg af suppleanter.
L2. Y alg af revisor og revisorsuppleant.
13. Evt. valg til distriktets generalforsamling.
l-4. Eventuelt.

Forløb

1' Dirigent: Gert Aamand blev valgt og konstaterede at generalforsamlingen
var rettidig indkaldt. Referent: Lis Søndergaard.



2. Formandens beretning.
Når man kigger til bage på det forgange år, så har vi haft en stabil og rolig
periode.
Vi spillede RealBridge hen over sommeren, med god hiælp fra Sonja, hun
tog en stor tjans som turneringsleder.
I august holdt vi åbent hus og det resulterede i 9 kursister, nogle er faldet
fra, men vi håber da vi får nogle nye med til Real-Bridge og til efterårs
turneringen. Der har været stor opbakning til undervisningen, både som
afløser til undervisning og hjælp til afuikling af spillene, så der var fulde
borde. Stor tak til Lykke og Find for indsatsen.
Vi har fået nye bridgeborde og en ny PC/printer via donationer fra Elro
fonden og Nordea fonden.
Efterårs sæsonen sluttede med en hyggelig juleafslutning og nu står vi
foran at afslutte forårssæsonen.
|eg synes vi har haft et godt år og har virkeligt fået mobiliseret mange
medlemmer udover dem der allerede er nævn! Peter har blandet kort,
Kirsten, Caroline og Hanne har sørget for lækker forplejning til vores
arrangementer, Frantz har taget over som turneringsleder om mandagen,
Sonja har taget rollen som indpisker om torsdagen, så turneringen kan
holdes i gang og mange andre har budt sig til.
Så det er en god udvikling vi er inde i.
Næste sæson:
Nye medlemmer: Vi har allerede nu planlagt et nyt Åbent hus-
amangement søndag den 25. august som er i forbindelse med DBF's fælles
arrangement,
Men vi vil også bede alle nuværende medlemmer reservere datoen, da vi
gerne vil have mange hjælpere til at sikre det bliver et hyggeligt
arrangement og om at tænke over, hvem der kunne være mulige nye
medlemmeq naboer, bekendte, familie, osv. så spred budskabet, vi har
brug for nye medlemmer.
Turneringer:
Vi vil stadig udbyde 2 gange om ugen - mandag og torsdag
Vi har søgt om de nuværende lokaler i Sundhedscentret som vi kender det.
fubilæum i Bridgeklubben.
12025 vil Hadsten Bridgeklub kunne fejre 70-års |ubilæum. Klubben er
stiftet 26. August 1955.
Vi har startet planlægningen af en jubilæumsturnering som samtidigvil
blive en fortsættelse af den Favrskov turnering, som Hinnerup Bridgeklub
afholdt i år.



Vi håber at kunne aftrolde det i Sløjfen, da den vil være helt perfekt til et
sådant arrangement. Men det er et dyrt sted, da mad og drikkevarer skal
købes til restaurations priser, så det kan koste lidt på kassebeholdningen
og vi kan få brug for tilskud fra sponsorer og lignende. Derudover kunne
juleafslutningen i2025 jo også laves til en slags jubilæumsfest for
klubbens regning.
Økonomi:
Klubben har en sund økonomi. Det s§ldes primært alt det ulønnede
arbejde, der udføres i klubben f.eks. Undervisning som kræver mange
ressourcer.

3. Godkendelse af regnskab. Det reviderede regnskab godkendes.
4, Godkendelse af budget. Budgettet godkendes.
5. Fastsættelse af kontingent. Det hidtidige kontingent fastholdes. Dvs.,

600 kr. for deltagelse l- gang ugentlig og 800 kr. for deltagelse 2 gange
ugentlig. Derudover betales 100 kr. for deltagelse i
Real Bridge/sommerbridge. Kontingentet indbetales før st i september
måned, evt. sammen med 100 kr. hvis man har deltaget i sommerbridgen.
HUSK at oplyse navn sammen med indbetalingen.

6. Indkomne forslag.
Mindre rettelse af klubbens vedtægter.
§ 14. Tegning og hæftelse
Klubben tegnes af formanden. Ved Økonomiske dispositioner over kr.
5.000,00 eller ved lånoptagning kræves dog underskrift af formand og
kasserer i forening.Køb, salg eller pantsætning af fast ejendom skal
godkendes af generalforsamlingen.
Ny formulering.
§ 14. Tegning og hæftelse
Klubben tegnes af formanden. Ved lånoptagning kræves underskrift af
formand og kasserer i forening. Køb, salg eller pantsætning af fast
ejendom skal godkendes af generalforsamlingen.

Formanden motiverede forslaget
Man kan i de on-line banksystemer ikke sætte beløbsgrænser på
dispositions rettigheder, så vi er nødttil at fjerne grænsen på kr. 5000,-
Dette er et krav fra vores bankforbindelse Nordea.
Ændringen blev vedtaget med alle stemmer for. (Minimum 2 /3 ved
vedtægtsændringerl

7. Yalgaf formand. Ib Søndergaard blevgenvalgt.



B. Valg af kasserer. Ikke aktuelt i lige år
9. Vatg af sekretær. Ikke aktuelt i lige år.

10. Valg af bestyrelsesmedlem. Bente Middelboe blev genvalgt.

11. Vatg af suppleanter. Agna Skriver og Peter Lindhardt blev
genvalgt som suppleanter.

LL.Yalgaf revisor og revisorsuppleant. Grethe Vognsen blev
Cenvalgt som revisor og Charlotte Eberhard blev genvalgt som

revisorsuppleant.
13. Evt. valg til distriktets generalforsamling. Birgit Foged blev

valgt som klubbens repræsentant.
14. Eventuelt,

Lokale situationen om torsdagen blev kort drøftet. Formanden
oplyste at det kun muligt at få tildelt Trænings køkkenet om
eftermiddagen. Salen kan kun bookes om aftenen. Men man har
da lov at prøve på dagen, hvis salen er ledig.

Herefter takkede Gert Aamand for god ro og orden og lukkede
generalforsamlingen.

Den nye bestyrelse:
Formand: Ib Søndergaard
Kasserer: Birgit Foged
Sekretær: Kirsten Knudsen
Bestyrelsesmedlemmer: Bente Middelboe og Lykke Albrechtsen
Suppleanter: Agna Skriver og Peter Lindhardt
Revisor: Grethe Vognsen
Revisor suppleant: Charlotte Eberhard
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